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Aanleiding	
De	aanvraag	‘Nagele	in	Balans’	is	in	juni	2018	door	de	gemeente	Noordoostpolder	ingediend	voor	de	
regeling	proeftuin	aardgasvrije	wijk.	Initiatiefnemer	is	de	Coöperatieve	vereniging	Energiek	Nagele.	
Op	1	oktober	2018	heeft	minister	Ollongren	van	Binnenlandse	Zaken	en	Koninkrijksrelaties	(BZK)	
bekend	gemaakt	dat	de	aanvraag	is	gehonoreerd.	Daarmee	is	Nagele	aangemerkt	als	een	van	de	27	
‘Proeftuinen’	en	is	er	een	decentralisatie-uitkering	van	€4,2	miljoen	beschikbaar	gesteld.	Op	26	
januari	2019	heeft	de	gemeenteraad	akkoord	gegeven	de	gelden	te	besteden	voor	dit	doel,	conform	
het	convenant	dat	gesloten	is	tussen	de	gemeente	en	BZK.	
	
Vanaf	begin	2019	zijn	er	door	de	initiatiefnemers/bedenkers	van	‘Nagele	in	Balans’	diverse	
verkenningen	gedaan	op	technisch,	juridisch,	economisch	en	energetisch	vlak.	Op	2	april	2019	heeft	
de	gemeente	vanuit	bovengenoemde	decentralisatie-uitkering	een	subsidiebedrag	beschikbaar	
gesteld	van	€	100.000,-	om	deze	beginfase	te	bekostigen.	Begin	juli	2019	is	een	tussentijdse	
verantwoording	opgesteld	voor	deze	initiatieffase.	Nu	er	meer	duidelijkheid	is	over	de	haalbaarheid	
van	het	project	en	de	regiegroep	een	besluit	heeft	genomen	over	de	aard	en	omvang	van	de	pilot	
kunnen	we	de	initiatieffase	afronden.		
Hierbij	vindt	u	de	eindverantwoording.	Voor	deze	rapportage	zijn	de	volgende	parameters	
gehanteerd:	tijd,	geld,	kwaliteit,	informatie,	organisatie	en	communicatie.		
	
	 1.	Tijd:	
Op	22	februari	2019	heeft	Energiek	Nagele	een	subsidie	aangevraagd	voor	de	initiatieffase.	De	
gemeente	heeft	op	2	april	2019	de	subsidie	vastgesteld	met	een	looptijd	tot	31	december	2019.	De	
initiatieffase	is	op	23	oktober	2019	afgerond	met	de	besluitvorming	door	de	regiegroep1	over	de	aard	
en	omvang	voor	het	pilotproject.		
	
	
	
	
	
	
	

                                            
1 De regiegroep bestaat uit: mevr. M. Uitdewillegen (wethouder) ; dhr. T. Beurmanjer (directeur/bestuurder 
Mercatus) en 2 bestuursleden van Energiek Nagele. 
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Er	zijn	in	de	initiatieffase	verschillende	werkzaamheden	uitgevoerd	om	het	ontwerp	‘Nagele	in	
Balans’	te	toetsen	aan	bestaande	wet-	en	regelgeving,	en	de	technische,	juridische	als	financiële	
haalbaarheid	te	verkennen.	Verder	is	in	deze	periode	de	organisatiestructuur	vormgegeven	en	is	een	
start	gemaakt	om	het	proces	voor	het	vervolg	te	definiëren.	Tenslotte	is	het	draagvlak	in	het	dorp	
versterkt	door	informatiebijeenkomsten,	bewonersgesprekken	en	het	inrichten	van	een		
bewonersadviescommissie	(zie	5.1)	en	is	er	een	comité	van	advies	(zie	5.2)	opgericht.	Deze	activiteiten	
zijn	ruim	binnen	de	gestelde	doorlooptijd	van	de	subsidieaanvraag	(31	december	2019)	gerealiseerd.	
	
	 1.1	Oorspronkelijk	ontwerp	en	Kernproject	
Het	oorspronkelijke	ontwerp	‘Nagele	in	Balans’	gaat	uit	van	decentrale	warmteopwek	en	
seizoensopslag.	Op	de	verschillende	daken	liggen	zonthermische	collectoren	die	warmte	opwekken.	
Deze	warmte	wordt	in	eerste	instantie	direct	gebruik	in	de	woning	zelf.	De	warmte	die	‘overblijft’	
wordt	afgevoerd	en	opgeslagen	in	een	centraal	in	de	woonhof	gelegen	ondergrondse	seizoensbuffer.	
Vanuit	energetisch	oogpunt	is	dit	optimaal	omdat	er	weinig	warmteverlies	is.	Het	heeft	als	keerzijde	
dat	het	technisch,	juridisch	en	financieel	ingewikkeld	is.	Denk	hierbij	aan	het	afsluiten	van	het	recht	
van	opstal	met	alle	woningeigenaren,	een	nieuw	te	ontwikkelen	afrekensystematiek,	of	het	in	de	
woning	aanbrengen	van	een	boilervat,	dakdoorvoeren	en	leidingwerk.		
In	de	initiatieffase	zijn	dit	oorspronkelijke	ontwerp	en	de	verschillende	deelaspecten	uitgebreid	
onderzocht.	De	conclusie	is	dat	het	verstandig	is	om	bij	de	start	een	eenvoudiger	systeemontwerp	
toe	te	passen	zodat	het	project	als	geheel	overzichtelijk	blijft.	In	een	later	stadium	kan	dan	gekeken	
worden	naar	verdere	ontwikkeling	en	een	optimalere	energetische	balans.		
	
In	juli	2019	is	door	de	werkgroep	gekeken	hoe	het	ontwerp	eenvoudiger	zou	kunnen	worden	
gemaakt	met	behoud	van	zoveel	mogelijk	energetische	winst.	In	augustus	is	hiervoor	een	
keuzematrix	opgesteld	waarin	de	diverse	systeemonderdelen	op	een	rij	zijn	gezet.	Hieruit	zijn	
vervolgens	nieuwe	ontwerpkeuzes	gemaakt.	De	warmte	die	op	de	daken	wordt	opgewekt	zal	nu	
direct	worden	afgevoerd	naar	de	seizoensbuffer.	Vanuit	de	buffer	worden	de	woningen	van	warmte	
en	warm	tapwater	voorzien2.	Op	basis	van	deze	ontwerpvariant	is	door	HVC	een	eerste	
haalbaarheidsonderzoek	verricht.		
De	voorlopige	conclusie	van	dit	haalbaarheidsonderzoek	is	dat	het	ontwerp	goed	toepasbaar	lijkt	te	
zijn	voor	de	woonhoven	met	veel	rijwoningen,	maar	nog	verdere	uitwerking	nodig	heeft	voor	de	
woonhoven	met	(veel)	vrijstaande	bungalows3.		
Op	23	oktober	2019	zijn	de	resultaten	van	dit	haalbaarheidsonderzoek	en	diverse	aanbevelingen	
voor	het	realiseren	van	een	pilot	aan	de	regiegroep	gepresenteerd.	In	dit	overleg	is	besloten	de	pilot	
verder	technisch	en	financieel	uit	te	werken	zodat	er	een	goede	onderbouwing	is	voor	verdere	
besluitvorming.	De	scope	voor	deze	pilot	is	vastgesteld	voor	8	woningen	aan	de	Ring	en	gebouw	De	
Acht.	Het	project	is	hierdoor	overzichtelijk	maar	heeft	toch	voldoende	omvang	om	er	leermomenten	
en	conclusies	aan	te	verbinden	voor	toekomstige	woonhoven.	
Deze	pilot	wordt	in	vervolg	‘kernproject’	genoemd.	
	
	 1.2	planning	
In	tijd	lopen	we	achter	op	de	planning	zoals	die	beschreven	is	in	het	projectplan.	
Een	sterk	vertragende	factor	is	het	besluit	geweest	van	vereniging	Hendrick	de	Keyser	om	niet	deel	te	
nemen	aan	de	pilot	Karwijhof.	De	redenen	voor	dit	besluit	en	de	weerslag	die	het	heeft	gehad	op	het	
project	zijn	beschreven	in	de	tussentijdse	rapportage	van	juli	2019.			
	
	
	
	
                                            
2 Technisch, juridisch en financieel is dit eenvoudiger. Er is geen doorvoer nodig door het dak en een technische 
ruimte voor het vooraadvat in de woning ontbreekt. De tariefstructuur voor het gebruik van warmte wordt 
minder complex en aansluitingen op warmtenet en afleverset zijn technisch veel eenvoudiger. 
3 Gerstehof, Lucernhof, Vlashof, Klaverhof, Koolzaadhof, rijwoningen aan de Ring en utiliteitsgebouwen lijken 
geschikt voor het HoCoSto-systeem; voor andere woonhoven is verder onderzoek nodig m.n. vanwege de 
kosten voor het warmtenet. 
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Ook	bleek	de	onzekerheid	rondom	aanbestedingsregels	de	voortgang	te	vertragen.	Dit	diende	eerst	
goed	uitgezocht	te	zijn	voordat	er	grotere	opdrachten	verstrekt	zouden	kunnen	worden.		
Hiervoor	is	door	de	gemeente	zowel	intern	als	extern	juridisch	advies	ingewonnen	om	zeker	te	zijn	
hoe	met	deze	aanbestedingsregels	omgegaan	zou	kunnen	worden.	Uit	de	rapportage	van	Nysingh	(18	
juni	2019)	blijkt	uiteindelijk	dat	de	gemeente	niet	aanbestedingspichtig	is	indien	zij	een	faciliterende	rol	
blijft	houden.	Energiek	Nagele	kan	vervolgens	door	het	aanvragen	van	subsidies	beschikking	krijgen	
over	de	decentralisatie-uitkering.	Energiek	Nagele	heeft	deze	subsidieaanvraag	op	3	juli	2019	
ingediend.		Pas	daarna	kon	HVC	als	adviseur	ingehuurd	worden	en	een	eerste	haalbaarheids-	
onderzoek	opstarten.	Dat	onderzoek	is	op	23	oktober	2019	aan	de	regiegroep	gepresenteerd.	
		
	
	
	 2.	Geld	
De	totale	uitgaven	zijn	€	100.348,74	incl.	btw.	Voor	een	specificatie	van	de	kosten	verwijzen	we	naar	
bijlage	I	en	de	controleverklaring	van	MTH	accountants.	
	
	 2.1	SDE+	
Uit	het	haalbaarheidsonderzoek	is	naar	voren	gekomen	dat	SDE+	subsidie	nodig	is	om	de	financiering	
rond	te	krijgen.	RVO	is	de	instantie	waar	deze	subsidie	aangevraagd	moet	worden.	In	februari	2019	
hebben	wij	een	kennismakingsoverleg	gehad	bij	de	RVO	over	de	Proeftuin	Nagele	en	al	aangegeven	
dat	wij	graag	gebruik	zouden	willen	maken	van	deze	SDE+-regeling.	Punt	van	zorg	was	dat	SDE+	een	
perceelgebonden	subsidie	betreft	maar	tegelijk	een	bepaalde	omvang	aan	opgesteld	vermogen	
nodig	heeft.	Dit	zou	betekenen	dat	wij	én	voor	ieder	perceel4	een	aparte	aanvraag	zouden	moeten	
indienen	én	dat	de	omvang	van	de	installatie	voldoet	aan	de	gestelde	eis.	SDE+	zou	vrijwel	overal	
buiten	bereik	komen.		
De	RVO	is	gevraagd	de	eis	van	perceelgebondenheid	los	te	laten	en	het	systeem	van	opwek	en	opslag	
van	warmte	als	een	geheel	te	beschouwen5.	Aanvankelijk	bleek	dit	niet	mogelijk	vanwege	de	
bestaande	regels,	maar	mede	dat	de	proeftuin	Nagele	mogelijk	niet	zou	kunnen	slagen	als	hieraan	
wordt	vastgehouden	is	er	uiteindelijk	toch	een	manier	gevonden	en	kunnen	we	de	subsidie	
aanvragen.	De	aanvraag	voor	het	kernproject	is	op	4	november	2019	ingediend.	
	
	 3.	Kwaliteit	
Er	zijn	een	aantal	onderzoeken	en	voorverkenningen	gedaan.	De	conclusies	of	aanbevelingen	zijn	
vastgelegd	in	diverse	rapportages	en	notities6.	Het	proces	en	de	werkzaamheden	zijn	in	een	
overkoepelend	projectplan	en	een	apart	faseplan	voor	de	pilot	beschreven.	De	kwaliteit	van	het	
ontwerp	is	getoetst	aan	de	warmtewet	en	er	is	een	inventarisatie	gedaan	over	mogelijke	
tariefstructuren	en	eigendomsverhoudingen	van	de	diverse	systeemonderdelen.		
Alle	woningen	voor	de	pilot	Karwijhof	zijn	in	deze	initiatieffase	geïnventariseerd	op	(gas-)verbruik,	
mogelijke	ruimte	voor	de	installaties,	eventuele	renovatiewerkzaamheden	en	energetische	waardes.	
Ook	zijn	verkenningen	gedaan	naar	de	juridische,	organisatorische	en	technische	mogelijkheden.	De	
businesscase	is	verder	aangescherpt	en	er	is	een	eerste	haalbaarheidstudie	gedaan.	Het	blijkt	dat	het	
aansluiten	van	vrijstaande	bungalows	erg	duur	is,	maar	daartegenover	staat	dat	de	lange	rijwoningen	
en	utiliteitsgebouwen	wel	een	gunstiger	businesscase	laten	zien.		
	
	
	
	
	

                                            
4 Een perceel staat in principe gelijk aan een woning of gebouw. In enkele gevallen staan er meerdere 
woningen op één perceel, zoals een aantal rijwoningen in eigendom van Mercatus. Versnipperd bezit doorbreekt 
vaak deze perceelgrens waardoor SDE+ niet kan. 
5 Bij windparken kan dit wel. Windturbines staan vaak op aparte percelen maar het windpark zelf wordt als een 
geheel gezien. Voor zonthermische installaties is dit niet eerder gedaan. 
6 Zie bijlage ‘overzicht documentatie’ 
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Uit	de	vooronderzoeken	komt	het	beeld	naar	voren	dat	het	oorspronkelijke	ontwerp	energetisch	
optimaal	is	maar	ook	een	stapeling	van	innovaties	is	waardoor	risico’s	toenemen	en	het	project	
technisch	en	juridisch	onoverzichtelijk	zou	kunnen	worden.		
	
Dit	alles	vraagt	om	scherpe	keuzes	omtrent	de	omvang	van	de	eerste	pilot.	Het	daadwerkelijk	
realiseren	van	deze	pilot	is	belangrijk;	niet	alleen	om	kennis	en	ervaring	op	te	doen	maar	ook	voor	
het	behoud	van	draagvlak	in	het	dorp.	Geconcludeerd	is	dat	deze	pilot	vooralsnog	niet	te	groot	zou	
moeten	worden.	Tegelijk	is	wel	een	project	van	enige	omvang	nodig	om	representatief	te	zijn	en	
voldoende	kennis	en	ervaring	op	te	doen	voor	de	opschaling	naar	de	andere	woonhoven.			
Al	deze	overwegingen	en	keuzes	zijn	vastgelegd	in	een	keuzedocument	dat	op	23	oktober	2019	met	
de	regiegroep	is	besproken.	In	dit	regiegroepoverleg	is	besloten	om	de	kernvariant7	als	pilot	verder	
uit	te	werken.	
	
Belangrijk	toetsinstrument	is	het	projectplan	Nagele	in	Balans	en	het	faseplan	dat	opgesteld	is	voor	
de	pilot	Karwijhof.	In	de	tussentijdse	rapportage	van	juli	2019	is	ingegaan	op	het	belang	van	de	
projectplannen	voor	het	proces	en	de	kwaliteit.		
	
	 4.	Informatie	
In	de	initiatieffase	is	overleg	geweest	met	alle	eigenaar/bewoners	over	woonwensen,	de	bereidheid	
mee	te	doen,	het	gasverbruik	en	bijvoorbeeld	isolatiewaardes	van	de	woning	e.d.	Overleg	met	
woningbouwcorporatie	Mercatus	vindt	maandelijks	plaats.	Met	de	gemeentelijke	projectleiding	vindt	
gemiddeld	2-wekelijks	overleg	plaats.	Met	netbeheerder	Liander	is	gekeken	naar	het	gasnet	en	de	
eventuele	beëindiging	van	de	distributie	van	aardgas.	Met	warmtebedrijf	HVC	zijn	overleggen	
gevoerd	waarin	verkenningen	zijn	gedaan	voor	mogelijke	samenwerking.	Om	een	beeld	te	krijgen	
van	de	juridische	structuur	voor	het	inrichten	van	een	warmtebedrijf	is	advies	gevraagd	bij	Flynth.	Zij	
hebben	ons	kortstondig	begeleidt	maar	dit	heeft	nog	niet	geleidt	tot	concrete	stappen,	ook	vanwege	
de	mogelijke		samenwerking	met	HVC.	HoCoSto	heeft	geïnventariseerd	welke	aanvullende	subsidies	
mogelijk	zijn	voor	innovatie	en	het	gebruik	van	thermische	collectoren	(resp.	DEI+	en	SDE+).	Met	
zowel	de	Rabobank	als	Triodos	is	een	inventarisatie	gedaan	voor	het	aantrekken	van	vreemd	
vermogen.		
Uit	alle	overleggen	blijkt	een	grote	betrokkenheid	van	alle	stakeholders	en	er	ontstaat	een	goed	
beeld	wat	de	mogelijkheden	zijn	en	waar	knelpunten	liggen.		
	
	 5.	Organisatie		
In	deze	initiatieffase	is	in	wisselende	teamsamenstelling	gewerkt.	De	bedenkers8	van	het	concept	zijn	
steeds	nauw	betrokken	geweest.	Innax	is	mede-auteur	van	de	projectplannen	en	heeft	diverse	
rapportages	opgesteld.	Boom	en	Sacon	zijn	betrokken	bij	de	inventarisaties	van	zowel	particulier	als	
corporatief	bezit.	HoCoSto	is	betrokken	als	bedenker	van	de	innovatieve	warmteopslag	en	heeft	
verkenningen	gedaan	voor	het	warmtenet.	In	het	voorjaar	is	het	warmtebedrijf	HVC	benaderd	om	
mee	te	denken.	Reden	is	dat	zij	veel	kennis	en	ervaring	hebben	met	de	aanleg	en	exploitatie	van	
warmtenetten.	HVC	is	vergunninghouder	en	voldoet	daarmee	aan	alle	eisen	die	de	warmtewet	
voorschrijft.		
De	organisatievorm	zoals	beschreven	staat	in	het	overkoepelend	projectplan	(paragraaf	6.1)	is	
geïmplementeerd	na	goedkeuring	van	de	subsidieaanvraag	voor	het	gehele	project.	Uitzondering	is	
de	werkgroep	communicatie	die	later	opgestart	zal	worden	als	we	meer	zicht	hebben	op	realisatie.	
De	projectgroep	komt	gemiddeld	2x	per	maand	bijeen	om	lopende	zaken	en	acties	te	bespreken.	De	
regiegroep	is	een	keer	bij	elkaar	geweest	om	de	uitkomst	van	de	initieatieffase	te	bespreken	en	te	
besluiten	over	het	vervolg.	
	
	
	

                                            
7 8 woningen aan de Ring (7 in eigendom Mercatus en 1 particulier bezit) en vmlg. schoolgebouw De Acht. 
8 Sacon, Boom, Innax, HoCoSto 
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	 5.1	Bewoners	Advies	Commissie	
Omdat	we	het	belangrijk	vinden	te	weten	wat	er	in	het	dorp	leeft	ten	aanzien	van	de	plannen	voor	
de	proeftuin	aardgasvrije	wijk	is	er	in	juni	2019	een	bewonersadviescommissie	(BAC)	opgericht.	
Ongeveer	10	inwoners	uit	verschillende	woonhoven	doen	hieraan	mee.	Zij	komen	3	tot	4	keer	per	
jaar	bij	elkaar	om	mee	te	denken	over	de	koers.	De	leden	zijn	ambassadeurs	voor	het	project	en	
kunnen	vragen	van	medebewoners	beantwoorden	of	ophalen.	
	
	 5.2	Comité	van	Advies	
Voor	dit	project	heeft	Energiek	Nagele	een	Comité	van	Advies	aan	zich	verbonden.	De	leden	zetten	
zich	belangeloos	in.		
Het	Comité	van	Advies	bestaat	uit:	
Mevr.	Sybilla	Dekker;	minister	van	staat	
(profiel:	aanpak	complexe	bestuurlijke	processen	en	burgerparticipatie)	
Mevr.	Laetitia	Ouillet;	directeur	strategic	area	energy,	TU	Eindhoven		
(profiel:	energiestrategie,	techniek	en	innovatie)	
Dhr.	Jacco	Karens;	jurist	Instituut	voor	Bouwrecht		
(profiel:	bouwrecht/juridisch)	
	
	 5.3	Bestuur,	projectleiding	en	projectsecretariaat	
Het	bestuur	van	Energiek	Nagele	bestaat	momenteel	uit	4	leden.	Dorpsbelang	is	lid	van	de	
coöperatie	en	vertegenwoordigd	de	bewoners.	Projectleider	voor	Nagele	is	Rutger	Bergboer.	Hij	
wordt	voor	zijn	werkzaamheden	betaald.	Vanaf	begin	van	het	jaar	heeft	Eva	Doornbos	op	vrijwillige	
basis	de	rol	van	projectsecretariaat	op	zich	genomen.	De	overleggen	zijn	door	haar	schriftelijk	
vastgelegd	en	zij	bood	projectondersteuning	bij	de	dagelijkse	werkzaamheden.		
	
	 6.	Communicatie	
Een	belangrijk	deel	van	de	inwoners	staat	positief	tegenover	de	plannen.	E.N.	heeft	deze	periode	
diverse	bewoners-	en	informatieavonden	georganiseerd.	We	onderscheiden	daarin	
informatieavonden	voor	het	hele	dorp,	informatieavonden	met	de	bewonersadviescommissie	en	
informatiebijeenkomsten	voor	bewoners	van	de	pilothof	Karwijhof.	Deze	laatste	groep	wordt	vaker	
en	gedetailleerder	op	de	hoogte	gehouden	van	de	voortgang	en	ontwikkelingen	omdat	zij	deel	
uitmaken	van	de	eerste	pilot.	Er	zijn	bijeenkomsten	geweest	op:		
28	maart	2019:	bewonersavond	Karwijhof	
11	april	2019:	presentatie	bij	de	ondernemersvereniging	Nagele	
17	april	2019:	informatieavond	dorpsbreed		
26	juni	2019:	bewoners	advies	cie.	
27	juni	2019:	bewonersavond	Karwijhof	
15	oktober	2019:	bewonersavond	Karwijhof	
21	oktober	2019:	bewoners	advies	commissie		
	
In		gebouw	“de	Acht”	(vnlg.	school)	werd	een	kleine	expositieruimte	ingericht.	Hier	waren	
systeemonderdelen	en	foto’s	te	zien.	De	locatie	diende	ook	als	vergaderplek.	De	ruimte	werd	
gedeeld	met	de	brassband	van	Nagele.	Er	werd	geen	huur	betaald.	De	ruimte	is	intussen	verhuurd	
zodat	het	gebruik	door	Energiek	Nagele	van	tijdelijke	aard	bleek.	
	
In	het	begin	van	de	initiatieffase	is	er	veel	belangstelling	geweest	voor	het	project.	Vooral	vakbladen	
toonden	interesse	en	het	financieel	dagblad	heeft	een	3-pagina	tellend	artikel	aan	Nagele	in	Balans	
gewijd.	Omdat	er	verder	in	deze	periode	niet	direct	heel	zichtbare	of	tastbare	activiteiten	hebben	
plaatsgevonden,	maar	vooral	veel	achter	de	schermen	gebeurde,	is	er	voor	gekozen	niet	actief	
publiciteit	te	zoeken	in	pers	en	media.	Dit	wordt	veel	relevanter	als	duidelijk	is	hoe	en	in	welke	
omvang	een	eerste	pilot	zal	plaatsvinden.	De	website	www.energieknagele.nl	is	momenteel	het	
belangrijkste	communicatiekanaal.		
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Sinds	een	jaar	woont	kunstenaar	Martin-Jan	van	Santen	in	een	van	de	pas	gerenoveerde	woningen	
aan	de	Karwijhof.	Hij	heeft	veel	ervaring	met	het	maken	van	professionele	animatiefilms	voor	o.a.	de	
VPRO.		Hij	zal	een	aantal	korte	animatiefilms	maken	voor	de	communicatie	naar	bewoners	en	andere	
belangstellenden.	We	kunnen	zo	op	een	originele	en	laagdrempelige	manier	het	complexe	systeem	
uitleggen,	(kritische)	vragen	beantwoorden	en	mijlpalen	publiceren.	Rabobank	Noordoostpolder	
heeft	toegezegd	de	eerste	4	films	te	zullen	sponsoren.		
	
We	merken	dat	er	regionaal	maar	ook	landelijk	belangstelling	is	voor	‘Nagele	in	Balans’.	Dit	vertaalt	
zich	in	spreekbeurten,	presentaties	en	workshops	zoals	bijvoorbeeld	tijdens	het	tekenen	van	de	
Erfgoed	Deal	in	het	bijzijn	van	minister	van	Engelshoven	(21-02-19.),	het	geven	van	workshops	tijdens	
het	Stadsakkoord	Energietransitie	Utrecht	(24-05-19)	of	op	bijeenkomsten	zoals	de	jaarvergadering	van	
buurtdorp	Ens	(27-03-19).	Ook	zijn	er	gezelschappen	die	Nagele	aandoen	om	op	de	hoogte	gebracht	te	
worden	van	het	project	,	veelal	in	combinatie	met	een	bezoek	aan	museum	Nagele.	Dit	waren	o.a.	de	
Dutch	Green	Building	Association	(4-10-19)	en	NMFF	(14-10-19).		
	
	
	
	
	
Gegevens	aanvrager:	
	
Coöperatieve	vereniging	Energiek	Nagele	U.A.	
Zuidwesterringweg	6-I	
8308	PD		Nagele	
	
	

IBAN	 NL76RABO.031.42.79.172	

BIC	 RABONL2U	

K.v.K.nr.	 67239072	

BTW-nr.	 NL.8568.90.789.B01	

RSIN	 8568.90.789	
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Bijlage	1:		
kostenoverzicht	
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Bijlage	2:		
Overzicht	rapportages	en	opgeleverde	documentatie:	
	
	
	
	
Rapportage	toetsing	warmtewet	(27-02-19)	
Exploitatieberekening	versie	0.3	(27-02-19)	
Notitie	gedeeld	eigendom	(04-03-19)		
Intentieverklaring	Gemeente,	Mercatus,	Provincie	en	Energiek	Nagele	(04-03-19)	
Analyse	mogelijkheden	tariefstructuur	(25-03-19)	
Memo	aanbesteding	door	Nysingh	(18-06-19)	
Projectplan	versie	1.0	(01-07-19)	
Faseplan	Karwijhof	versie	1.0	(01-07-19)	
Tussentijdse	rapportage	initiatieffase	(02-07-19)	
Matrix	systeemonderdelen	(12-07-19)	
Vooronderzoek	collectoren	(27-08-19)	
Haalbaarheidsstudie	voor	Karwijhof	Gerstehof	(HVC)	
WBS	pilot	Nagele	(14-10-19)	
Keuzedocument	regiegroep	(23-10-19)	
	
	
	
	


